

تعميم رقم ٢٠٢١/١٥-كوفيد
Circular number.15/2021-COVID

Date: 02 June 2021

التاريخ: ٢ يونيو ٢٠٢١م

To: All Airlines Operating in the Sultanate of Oman

إلى : كافة شركات الطيران العاملة في سلطنة عمان

Based on the decision made by the Supreme Committee for dealing with (COVID-19) issued on 02nd June 2021, the Civil Aviation Authority would like to inform all airlines operating into the Sultanate that has been decided the following:

1. To extend the suspension of entry to the Sultanate until further notice for arrivals from the Republic of Sudan, the Federal Republic of Brazil, the Federal Republic of Nigeria, the Federal Republic of Tanzania, the Republic of Sierra Leone, the Federal Democratic Republic of Ethiopia, the United Kingdom India, Pakistan, Bangladesh, Egypt, and the Philippines.
2. Adding arrivals from the Kingdom of Thailand, the Federal Kingdom of Malaysia and the Socialist Republic of Vietnam and arrivals from any other country if they have passed through any of aforementioned countries during the previous 14 days preceding their request to enter the Sultanate.
3. The excluded as stated in previous circulars will continue to be effective, and the CAA hereby urges citizens of Oman not to visit the mentioned countries during this period.
4. Effective 14:00 on Saturday, 5th June 2021 until further notice.

Thank you for your cooperation.

بناءً على القرار الصادر عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد١٩) بتاريخ ٢ يونيو ٢٠٢١، تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة بالسلطنة بأنه تقرر ما يلي:

1. تمديد تعليق دخول السلطنة للقادمين من جمهورية السودان، جمهورية البرازيل الاتحادية، جمهورية نيجيريا الاتحادية، جمهورية تنزانيا الاتحادية، جمهورية سيراليون، جمهورية أثيوبيا الفيدرالية الديمقراطية، المملكة المتحدة، جمهورية الهند، جمهورية باكستان الإسلامية، جمهورية بنجلاديش، جمهورية مصر العربية، جمهورية الفلبين.
2. يضاف إلى القادمين من الدول المذكورة في البند (١) القادمون من كل من مملكة تايلند، مملكة ماليزيا الاتحادية، وجمهورية فيتنام الاشتراكية والقادمون من أية دولة أخرى إن كانوا قد مروا بأي من هذه الدول خلال ١٤ يوماً السابقة لطلب الدخول للسلطنة.
3. يستمر العمل بالفئات المستثناة وفقاً لما ورد في التعاميم السابقة، وتحث الهيئة مواطني السلطنة على عدم زيارة الدول المذكورة خلال هذه الفترة.
4. يعمل بهذا القرار ابتداء من الساعة الثانية مساءً يوم السبت الموافق ٥ يونيو ٢٠٢١م وحتى إشعار آخر.

شاكرين لكم تعاونكم.

هيئة الطيران المدني
Civil Aviation Authority

